

**ANNOUNCEMENT OF CHANGES IN SENIOR MANAGEMENT**

To: Bahrain Bourse

Seef Properties B.S.C. announces the following changes in Senior Management:

1. Retirement of Mr. Khalid Janahi – General Manager of Support Services with effect from 1 March 2020;
2. Adoption of the new Organisational Structure with new corporate titles and the promotion of some members of Senior Management with immediate effect as follows:
  - a. Amending the corporate title of Mr. Tarek Darwish from General Manager of Projects and Development to Chief Technical Officer;
  - b. Promotion of Mr. Mohamed Baqi from Manager of Financial Control to Acting Chief Financial Officer; and
  - c. Promotion of Ms. Maryam Husain from Board Secretary, Legal Advisor and Compliance Officer to Senior Manager – Legal and Compliance and Company Secretary.

**إعلان عن تغييرات في الإدارة العليا**

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة عقارات السيف ش.م.ب. عن التغييرات التالية في الإدارة العليا:

١. تقاعد السيد/ خالد جناحي – مدير عام خدمات الدعم اعتباراً من ١ مارس ٢٠٢٠
٢. اعتماد الهيكل التنظيمي الجديد بتعديل بعض المسميات الوظيفية وترقية بعض أعضاء الإدارة العليا بأثر فوري كالاتي:
  - أ. تعديل المسمى الوظيفي للسيد/ طارق درويش من مدير عام المشاريع وتطوير الأعمال إلى الرئيس الفني.
  - ب. ترقية السيد/ محمد باقي من مدير إدارة الرقابة المالية إلى الرئيس المالي بالإنابة.
  - ت. ترقية الأنسة/ مريم حسين من سكرتير مجلس الإدارة ومستشار قانوني وضابط والامتثال إلى مدير أول – إدارة الشؤون القانونية والامتثال وسكرتير الشركة.

Name	MARYAM ABDULRAHMAN HUSAIN مريم عبدالرحمن حسين	الإسم
Title	Senior Manager – Legal and Compliance Company Secretary مدير أول – إدارة الشؤون القانونية والامتثال سكرتير الشركة	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		